
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Langelandsgade 

 

Nyt fra formanden 

Inspektion af legepladsen er udskudt til februar 2016. Der er 6 enheder, som skal efterses, og det vil koste 

ca. 2.000 kr.  

Læbælte over mod Fynsgade: Grundejerforeningens formand vil kontakte beboerne om forholdene, og når 

grundejerforeningen har afholdt møde om sagen, så kontakter de vores grundejerforening.  

Formanden har aftalt med Ringkøbing-Skjern Kommune, at de overtager vintervedligeholdelsen af vest-

stien. Vi skal selv betale for at få sat en ny bom op ud mod Sjællandsgade. Formanden forsøger at få en pris 

på det fra kommunen.  

Der har været klager over, at nogle beboere parkerer større køretøjer på lommerne. Ifølge vedtægterne er 

det ikke tilladt med længerevarende parkering af køretøjer over 3500 kg. på lommerne. Bestyrelsen 

afleverer brev herom til de berørte beboere. Samme regler er gældende på stamvejen, jf. lokalplanen.  

Brøndring ved nr. 74 er helt knækket. Den skal skiftes nu af Bjørnskov Haveservice.   

 

Grønne områder 

Ronald har modtaget tilbud fra Professionel Træfældning, Skjern, på fældning mm. af læhegnet syd for 

husnr. 65 – 71 samt nord for husnr. 73 – 79. Professionel Træfældning har lavet en beskrivelse over, 

hvordan diverse tilretning af læbæltet vil få betydning fremadrettet.  

Det blev besluttet, at vi tager imod tilbuddet til ca. 29.000 kr. Det indebærer også, at vi (beboerne på 

Langelandsgade) selv lægger grene mv. i ranker. Dette arbejde bliver en del af oprydningsdagen til foråret.  

Karsten har talt med BM-service vedr. rydning af trekantsområdet ved det grønne område ud mod 

veststien. Den modtagne pris er for høj. Karsten vil give et modbud på 8.000 kr., og hvis det accepteres af 

BM-Service, så skal han bare gå i gang med arbejdet.  

Der er også talt om reduktion af kontrakten, da BM-Service ikke længere skal stå for vintervedligeholdelsen 

af veststien. Det er aftalt, at vi får fratrukket et beløb på regningen. Vi skal ligeledes rykke for en regning, så 

vi kan få betalt det udestående, som er på nuværende tidspunkt.  

 

Regnskab 

Nets – vi får en mindre regulering på regningen i 2016 pga. portostigning. 

Alle kontingenter for 2015 er nu betalt.  



 

Nabohjælp 

Per kan ikke p.t. søge ud på Nabohjælpens hjemmeside, hvor mange husstande på Langelandsgade der er 

tilmeldt. 

Karsten har efterfølgende lavet ”et opråb” på vores egen hjemmeside omkring tilmelding til Nabohjælp. 

 

Næste møde 

Næste møde er aftalt til omkring 1. februar 2016, hvor det overvejende emne er generalforsamlingen.  

 

Ref.: Eva Sørensen   


